

<b>Möte</b>	
StOF styrelsemöte 2024, nr 624 sedan starten.	
<b>Datum och tid</b>	<b>Plats</b>
2024-04-22, kl. 19.00-20:30	Digitalt på Teams
<b>Närvarande</b>	
Monica Hatlen, Joakim Skärlén, Jonas Holmgren, Asbjörn Grövlén, Anders Stjerndahl, Anette Önerud och Lena Buhre. Från StOF-kansliet: Cecilia Westström.	
<b>Frånvarande:</b>	

## 1. Mötets öppnande

Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

## 2. Val av sekreterare

Sekreterarskapet roterar inom styrelsen. Jonas skriver detta protokoll, Anders nästa. Protokollet ska granskas av Monica.

## 3. Föregående protokoll

Gicks igenom och godkändes

## 4. Rapporter

Cecilia föredrog innehållet i kanslirapporten (finns som bilaga i slutet av detta protokoll), med lite extra kommentarer kring några av punkterna, bl.a från ett möte kring tävlingsplanering som hållits på StOF. Diskussionspunkterna innehöll allt från vilka tävlingar som ska ingå i programmet till hur processerna och arbetssätten ser ut för att sätta tävlingsprogrammet.

Monica föredrog information från distriktsmöte med SOFT, där man i mindre grupper hade diskuterat några utav motionerna från förbundsmötet. Mycket positivt att ha detta utbyte mellan distrikten och att stora delar av SOFT styrelse deltog, för att ta in åsikter och kommentarer. Monica efterlyste om det finns representanter från StOF styrelsen som vill vara med och bidra till olika punkter framöver.

Cecilia föredrog från mötet kring mark som ägt rum där alla klubbar var inbjudna. Några av klubbarna delade med sig av sina erfarenheter och hur de jobbar. En del grupparbeten gjordes också, där en del mer konkreta saker kom fram som borde arbetas vidare med. Exempelvis gemensamma beskrivningar av hur orientering funkar att använda i dialog med kommunerna, hur man jobbar med riskanalyser för slitage etc. Det är tydligt att det finns både behov och önskemål från kommuner/tjänstemän att kring den här typen av grundmaterial. Joacim Ingelsson berättade en del om vad som är på gång på SOFT-nivå, bl.a om en grundutbildning i markfrågor som kommer på webben samt forskningsprojekt om orientering och mark.

Anders har varit på kansliet och träffat Pelle och pratat om utbildningar och U23. Generellt har vi det bra förspänt, då en hel del utbildningar förläggs till Stockholm. Vi kan nog bli bättre på att sprida information om plattformen där utbildningarna ligger.

Joakim tog upp lite kring hur det sett ut vid de första två tävlingarna som ingår i Elitpriserna. Man ser inte ut hittills att unga/yngre har gått upp i HD18 eller högre för att tävla. Generellt väldigt få deltagare på ffa natt i D18/20. Konstaterades att det finns jobb att göra i en del av åldersklasserna.

## 5. Budget 2024 och utfall Q1

Cecilia föredrog budgeten för 2024, förväntat resultat -18kkr. Utfallet för Q1 gör att den nya prognosen pekar på ca -47kkr, men då är Stockholms Elitpris inräknad (Årsmötesbeslut) som belastar oss med 95kkr som ej varit med i budget. Ett skifte av konto/bank för våra likvida medel gör att erhållen ränta går upp med ~40kkr på årsbasis. Vi ser även positivt tillskott på 13/14-träffarna då fler deltagit än beräknat. Hittaut Järva kommer dra ner Hittaut budgeten, men det är positivt med mer Hittaut verksamhet.

### Ekonomi i utskriftsservice

Det gjordes inför våren en justering av priserna för utskrifter. Efter analys av utfallet ser vi att vi sannolikt kommer behöva korrigera igen. Effekten har blivit att A3-priset ligger för högt, pristrappan generellt är för flack och att vissa uppdrag blir väsentligt dyrare än tidigare år. Förslaget blir att se över och uppdatera prissättningen efter sommaren, men Cecilia önskade att fram till dess ge kansliet möjlighet att ge rabatter på en del jobb som blir orimligt högt prissatta.

**Beslut:** Styrelsemötet beslutade att kansliet får ge rabatt på kartutskrifter fram till att vi sett över och satt nya priser.

## 6. Frågor för diskussion

### Avgifter för 25-mannamedeln

Efter motionen som skrevs och klubbades på SOFTs Förbundsmöte, dvs att SOFT skall vara med att sätta avgifter för 25mannastafetten, och för 25mannamedeln skall StOF vara med i beslutsprocessen, så har 25-mannaföreningen tagit fram underlag för beslut kring avgifter för både stafetten och medeldistansen. StOF tog ställning för ett av de två alternativ som 25-mannaföreningen tagit fram, som i grova drag innebär en relativt sett lägre avgift på 25-mannamedeln än det andra förslaget som fanns att välja på. Vi avvaktar SOFTs respons på förslagen.

### Personalhandbok och villkor för StOF kansliet

Monica gick igenom förslag till en personalhandbok och generella anställningsvillkor för kansliet. Att läsa igenom och kommentera för styrelsens medlemmar.

### Datum för StOF-konventet

Diskuterades kring upplägget för konventet och lite olika alternativ diskuterades, allt från "vi gör som vi gjort tidigare" till att snegla på Värmlands OFs "gala" som exempel. Vi funderar vidare och lyfter frågan på ordförandekonferensen i juni.

## 7. Ordförandekonferensens innehåll

Vi behöver få ut material 3 veckor innan konferensen (dvs ca 13e Maj).

Preliminära punkter att lyfta är: Kombinationslag på DM, Kompassriktning 2030, Best practices från klubbbesöken och klubbarnas årsavgifter.

## 8. Kompassriktning 2030, hur blir vi fler?

Monica visade lite statistik över läget i Stockholm och generellt i landet. Vi har tappat några procentenheter medlemmar totalt sett, däremot så genererar de tävlande fler starter. Monica hade sammanställt lite funderingar kring saker vi skulle kunna diskutera på ordförandekonferensen. Anette tipsade om SOFTs webinarium kring tävlingsdeltagandet på riksnivå som går nu i veckan.

Förslag blev att köra ett separat möte för både denna fråga samt material inför ordförandekonferensen - Onsdag 8 Maj kl 18.00.

## 9. Kommande möten

- Extra styrelsemöte (digitalt) kring material inför ordförandekonferensen 8 Maj, kl. 18-21
- Styrelsemöte – 20 maj
- Ordförandeträff - 3 juni
- Styrelsemöte – 26 augusti (digitalt)
- Styrelsemöte – 23 september
- Styrelsemöte – 21 oktober (digitalt)
- StOF konventet – TBD
- Styrelsemöte – 18 november
- Styrelsemöte – 9 december

## 10. Avslutning

Monica tackade alla och förklarade mötet avslutat kl. 20:50.

## Bilaga: StOF kanslirapport apr 2024

### Tävlingsverksamhet

- Avslutning Stockholm by Night genomförd i mars
- STHLM elitpris utrullat
- Möte om långsiktigt tävlingsprogram med klubbarna genomfört 21 mars
- Tävlingsledar-PM publicerat
- DM-anvisningar på gång (dock plaketter i lager)

### Mark

- Markmöte StOF-klubbar 25 mars genomfört; ca 25 deltagare
- Mark-seminarium 14 april med Sverige-klubbar genomfört; ca 25 deltagare

### Utbildning

- Introutbildning genomfördes 16 mars; ca 20 deltagare

### Ungdom och U23

- Inbjudan ute för sommarläger ("tältlägret")
- Inbjudan ute för Ågestalägren
- Inbjudan för Violet-läger snart ute
- USM-resa planeras (tröjor och västar ska beställas)

### Motion

- Centrum och Hellas lanserar HittaUt City i april
- Sundbyberg förbereder HittaUt Järva

### Utskriftsservice

- Verksamheten har kommit igång med full fart

### Kansliet

- Arkivering av kanslimaterial pågår
- Praktikant Vanja Lif två veckor i mars